

《单词百科:quy是什么意思?quy怎么发音?quy的解释和用法》

英语单词quy是什么意思?quy怎么读?quy怎么发音?简答网为您整理了quy的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



quy的意思

- 1、[人名] 夸伊;

quy的双语例句

- 1、Though Quy Huy, professor of strategic management at Insead, defines them as "people who are two levels below the CEO and one level above first-line supervisor."

欧洲工商管理学院（Insead）战略管理教授夸伊许伊（Quy Huy）将他们定义为“比CEO低两级又比一线主管高一级的人”。

- 2、A failure diagnosis of hydraulic main pump for track crane QUY 80B

QUY80B履带式起重机液压主泵的一起故障诊断

3、The quality of QUY& 50 model of hydraulic crawler crane product is appraised in this paper by using fuzzy synthetic judgement method. The level of product quality is accurately described with attaching degree.

本文应用模糊综合评判法对QUY&50型液压履带起重机的产品质量进行了评价，用隶属度准确地刻画了产品质量水平。

4、Le Quy Don paid attention to the sea and made much record of the coastland, inshore islands, islets, shoals and coastal voyages in the middle and southern Vietnam in his writing of Phu Bien Tap Luc (A Miscellany of Pacifying Frontier Areas).

黎贵惇关注海洋，所著《抚边杂录》中对于越南中部和南部沿海岸地区、近海岛屿沙洲和近海航海活动有较多记载。

以上是简答网为您整理的quy怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于quy的用法、quy的释义、quy的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/quy>

